
 

 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte i Norrvikens Villaägareförening 2023-09-20 

 

 

Närvarande: 

Jan Sannergren ordf 

Eva Schreiber  

Johan Lundmark  

Gunnar Lustig 

Monica Wennerland Berglund 

Viveka Eriksson sekr. 

 

Närvarande via Teams:  

 

 

Ej närvarande:  

Jan-Otto Lindell 

Gerry Johansson  

 

 

 

 

 

 

 

§ 1.  Mötet öppnas 

 

Ordföranden öppnade mötet. 

 

 

§ 2.  Välkomna nya presumtiva styrelsemedlemmar 

 

Våra två presumtiva styrelsemedlemmar kunde inte delta ikväll.  

 

 

§ 3.  Godkännande av dagordning 

 

Dagordningen godkändes. 

 



§ 4.  Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll, 2023-08-22 

 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 5.  Ekonomi 

 

På kontot finns idag 80 839 kr varav cirka 25 000 kr har inkommit via Swish. 

Johan och Eva ska besöka vår revisor. Bl.a. ska följande frågor tas upp: 

• Hur länge ska vi spara de ekonomiska dokumenten? 

• Hur bör vi betala artisterna vid våra konserter? 

 

 

§ 6.  Medlemsantal 

 

Norrvikens Villaägareförening har nu 314 medlemmar. I augusti hade vi 311 medlemmar.  

Vi borde ta tag i våra planerade värvningsaktiviteter: 

• Ta fram en lista på nyinflyttade i Norrviken.  

• Hitta de norrvikenbor som inte är medlemmar med hjälp av villaägarnas medlemsregister. 

• Återanvända vårt gamla Välkommenbrev. 

 

 

§ 7.  Facebook 

 

Nu har vi 11 medlemmar i vår Facebook-grupp. 

Eva har skapat ett event på Facebook för Norrvikenvarvet. Monica ska informera om loppet på ”Vi 

i Norrviken”. 

 

 

§ 8.  Information: Villaägarna/Trafikverket/Sjösportcenter 

 

Sjösportcentret verkar fungera bra. Monica är medlem i kanotklubben och har fått en nyckel så att 

hon kan låna en kanot när hon vill. 

I övrigt inget nytt. 

 

 

§ 9.  Bryggan 

 

Några tusen kronor saknas fortfarande men den nya bryggan kan beställas av Eva, med leverans 

under april - maj. Borttagning av den gamla bryggan gör vi själva med hjälp av frivilliga 

medlemmar. 

 

 

§10.  Möte med kommunen 5 september 16.00 

 

• Kommunen planerar att skapa en öppen digital dialog där kommunens invånare kan lämna 

synpunkter.  

• Man planerar också att se över kommunens olika max-hastigheter och se till så att de sätts på 

samma sätt i de olika kommundelarna. 



• Utvecklingen av Norrvikens centrum togs upp. Kommunen anser att fastighetsägarna i varje 

centrum själva bör driva på utvecklingen. Då kan kommunen hjälpa till. Ett exempel på det 

är Edsvikens centrum. 

• Gunnar åtog sig att ta upp frågan om en utfart till E4 från Viby, direkt med Trafikverket, 

eftersom kommunen och Trafikverket inte samarbetar i den frågan. 

• Kommunen är igång med projektering av vägen och parkeringar vid Norrvikens IP. 

Thomas A. lovade att på nytt ta upp parkering på grönytan mellan järnvägen och 

Svartbäcken. 

• Kommunen skall kolla upp möjlighet att muddra vid Sjösportcentret. 

• Kommunen ska följa upp tidigare önskan om brygganläggning vid Torparängen 

 

 

§11.  Aktiviteter hösten 2023 

 

• Rundvandringar: Eva guidar på Västra åsen den 8 oktober klockan 15.  

 

• Norrvikenvarvet: 24 september. Eva ansvarar. Monica, Fredrik, Viveka och Tage hjälper till. 

Restaurang Svea ska bidra med fyra priser (fyra pizzor) och Persys kött med två priser 

(presentkort) till de vuxna. ICA ska bjuda på frukt och dricka till barnen som alla ska få en 

medalj. 

Eva behöver bl.a. hjälp med utdelning av nummerlappar, tidtagning och guidning längs 

banan. Klockan 10:30 – 11:00 kan barnen hämta sina nummerlappar och klockan 11 startar 

deras lopp som är 1,2 km. Klockan 11:30 – 12:00 kan de vuxna hämta sina nummerlappar 

och klockan 12 startar deras lopp som är 6,2 km. 

Lokaltidningen ”Mitt i Sollentuna” som kommer ut på lördag ska göra reklam för 

Norrvikenvarvet.  

 

• Höstkonsert i S:t Larsgården: Slutet av oktober eller slutet av november. Gerry ansvarar. 

 

 

§12.   Övriga frågor 

 

Sofia Ferm har lovat att ställa upp som adjungerad styrelseledamot fram till nästa årsmöte då hon 

kan väljas in i styrelsen. Eva ska inbjuda Lina Posse till nästa styrelsemöte.  

 

 

§ 13.  Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte blir den 25 okt kl. 19 hos Eva, Kistavägen 3 A. 

 

 

 

 

Vid protokollet                                                                             Justeras: 

 

 

 

 

Viveka Eriksson    Jan Sannergren 


